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From: Rachelle Cote
Sent: March 3, 2022 11:40 AM
Cc: Caroline Cox; Nicki Duke; Jocelyn Moreno; _PHI
Subject: Updates to Screening Requirements, Resources Regarding Screening and Roadmap 

Exit Step / Mises à jour des exigences de dépistage, des ressources concernant le 
dépistage et de l’étape postérieure du Plan d’action

Attachments: 20220303 Passive Screening Required.pdf; 20220303 Passive Screening Required 
FR.pdf; Reopening - Roadmap Exit Step - Stakeholder Deck - March 1 2022 v3.pdf

Follow Up Flag: Follow up
Flag Status: Flagged

On behalf of Dr. Corneil, Acting Medical Officer of Health/CEO / De la part de Dr Corneil, médecin hygiéniste par 
intérim/Directeur exécutif  

Good morning, 

We wanted to let businesses know that the Government of Ontario has changed COVID-19 screening requirements. 
Active screening of workers and customers is no longer required. Passive screening is now the only requirement. This 
means that businesses must have a screening poster visible at all entrances. 

For more information and resources related to screening and the Roadmap Exit Step, please see attached.  

************************************* 
Bonjour, 

Nous voulons informer les entreprises que le gouvernement de l’Ontario a modifié les exigences en matière de dépistage 
de la COVID-19. Le dépistage actif des travailleurs et des clients n’est plus nécessaire. Le dépistage passif est maintenant 
la seule exigence. Cela signifie que les entreprises doivent avoir une affiche visible à toutes les entrées. 

Pour obtenir plus de renseignements et des ressources sur le dépistage et l’étape postérieure du Plan d’action, veuillez 
consulter la lettre ci-jointe (anglais seulement). 

Dr. Glenn Corneil
Acting Medical Officer of Health/Chief Executive Officer
Timiskaming Health Unit



 

 

 
March 3, 2022 
 
 
Good day, 
 
We wanted to let businesses know that the Government of Ontario has changed COVID-19 
screening requirements. Active screening of workers and customers is no longer required. 
Passive screening is now the only requirement. This means that businesses must have a 
screening poster visible at all entrances. There are no changes to isolation instructions for 
people with symptoms, COVID-19 cases, and close contacts. Workers must stay home and self-
isolate if they or someone they live with is ill. 
 
The updated signage instructions from the Government of Ontario are available here: EN FR 

 
THU’s entrance screening poster has been updated and is available here: EN FR.  

 
We also wanted to share the slides, attached, from the Government of Ontario. These present 
the information related to the Roadmap Exit Step in a visual format. A reminder that the 
regulation is available here.  

 
Sincerely,  
 

 

 
Dr. Glenn Corneil, B.Sc., M.D., C.C.F.P., F.C.F.P. 
Acting Medical Officer of Health/CEO 
 

 

https://www.health.gov.on.ca/en/pro/programs/publichealth/coronavirus/docs/COVID_19_bus_orgs_question_signage.pdf
https://www.health.gov.on.ca/fr/pro/programs/publichealth/coronavirus/docs/COVID_19_bus_orgs_question_signage.pdf
https://www.timiskaminghu.com/websites/timiskaminghu.com/files/COVID-19/Screening-Poster-Retail-Entrance-THU.pdf
https://www.timiskaminghu.com/websites/timiskaminghu.com/files/COVID-19/Screening-Poster-Retail-Entrance-THU-FR.pdf
https://www.ontario.ca/laws/regulation/200364


 

 

 
 
Le 3 mars 2022 
 
 
Bonjour, 
 
Nous voulons informer les entreprises que le gouvernement de l’Ontario a modifié les 
exigences en matière de dépistage de la COVID-19. Le dépistage actif des travailleurs et des 
clients n’est plus nécessaire. Le dépistage passif est maintenant la seule exigence. Cela signifie 
que les entreprises doivent avoir une affiche visible à toutes les entrées. Il n’y a aucun 
changement aux instructions d’isolement pour les personnes présentant des symptômes, des 
cas de COVID-19 et des contacts étroits. Les travailleurs doivent rester à la maison et s’isoler si 
eux-mêmes ou quelqu’un avec qui ils vivent sont malades. 

 
Les instructions à l’exigence d’affiches, mises à jour du gouvernement de l’Ontario sont 
disponibles ici: EN FR 

 
L’affiche de dépistage d’entrée des SST a été mise à jour et est disponible ici: EN FR.  

 
Nous voulons également partager la présentation, ci-jointe, du gouvernement de l’Ontario. 
Celle-ci présente les informations relatives à l’étape postérieure du Plan d’action dans un 
format visuel. Un rappel que le règlement est disponible ici. 
 
Sincèrement,  
 

 
 
Dr Glenn Corneil, B.Sc., M.D., C.C.F.P., F.C.F.P. 
Médecin-hygiéniste par intérim/Directeur Exécutif 
 

 

https://www.health.gov.on.ca/en/pro/programs/publichealth/coronavirus/docs/COVID_19_bus_orgs_question_signage.pdf
https://www.health.gov.on.ca/fr/pro/programs/publichealth/coronavirus/docs/COVID_19_bus_orgs_question_signage.pdf
https://www.timiskaminghu.com/websites/timiskaminghu.com/files/COVID-19/Screening-Poster-Retail-Entrance-THU.pdf
https://www.timiskaminghu.com/websites/timiskaminghu.com/files/COVID-19/Screening-Poster-Retail-Entrance-THU-FR.pdf
https://www.ontario.ca/fr/lois/reglement/200364


https://www.ontario.ca/laws/regulation/200364
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https://www.health.gov.on.ca/en/pro/programs/publichealth/coronavirus/docs/COVID_19_bus_orgs_question_signage.pdf
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